
 

 

Protokół Nr 25 

z XXV Sesji Rady Miasta Milanówka 

z dnia 14 maja 2020 r. 

 

Stan Rady – 14 radnych. 

Obecnych – 14 radnych (według listy obecności, załącznik nr 1 do protokołu). 

W sesji udział wzięli: mecenas Anita Bogumił, pracownice biura Rady i pracownicy zespołu 

ds. informatyki. 

 

Porządek obrad sesji:  

1. Otwarcie XXV Sesji Rady Miasta Milanówka.  

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Milanówka na lata 2020–2029; 

b) zmiany budżetu miasta Milanówka na 2020 rok; 

c) Zarządzenia Burmistrza Miasta Milanówka z dnia 29 kwietnia 2020 roku o nr 

61/VIII/2020.  

4. Rozpatrzenie skarg, wniosków i petycji.  

5. Sprawy różne.  

6. Zakończenie XXV Sesji Rady Miasta Milanówka.  

 

O godz. 17:30 w zdalnych obradach biorą udział następujący radni: Kamil Bialik, Janina 

Moława, Leszek Kołodziejski, Ewa Galińska, Hubert Jarek, Karolina Białecka, Piotr 

Napłoszek, Witold Mossakowski, Jolanta Nowakowska, Waldemar Parol, Bożena Osiadacz, 

Krzysztof Wiśniewski, Jaromir Chojecki. 

 

Ad. 1 

Otwarcie XXV Sesji Rady Miasta Milanówka.  

Przewodniczący Rady Kamil Bialik otworzył obrady XXV Sesji Rady Miasta Milanówka w 

dniu 14 maja 2020 r. stwierdzając quorum.  

 

Ad. 2. 

Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik zapytał, czy ktoś z Państwa radnych ma wnioski do 

porządku obrad. 

Radna Ewa Galińska zapytała, czy punkt dotyczący rozpatrzenia skarg, wniosków i petycji 

był zapisany we wniosku Pana burmistrza. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik poinformował, że posiedzenie jest zwołane z jego 

wniosku. 

Radni w głosowaniu: za -9, 0-przeciw, 2-wstrzymujące przyjęli porządek obrad.  



 

Ad. 3.  

Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Milanówka na lata 2020–2029; 

Skarbnik Bożena Sehn omówiła projekt uchwały. 

Radny Krzysztof Wiśniewski zapytał dlaczego te uchwały zostały podpisane przez 

przewodniczącą rady Panią Janinę Moławę, a nie przez Pana Przewodniczącego Rady 

Kamila Bialika. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik wyjaśnił, że projekty uchwał były złożone w poprzednim 

tygodniu, w którym przewodniczącą była jeszcze radna Janina Moława. 

Skarbnik wyjaśniła, że uchwały zostały przedstawione w poprzednim tygodniu, podpis 

będzie zmieniony na Pana Kamila Bialika. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Inwestycji Jolanta Nowakowska przekazała 

pozytywną opinię członków Komisji. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik poddał pod głosowanie projekt uchwały, Rada w 

głosowaniu 14-za podjęła Uchwałę Nr 215/XXV/20 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Milanówka na lata 2020-2029. . 

b) zmiany budżetu miasta Milanówka na 2020 rok; 

Skarbnik Bożena Sehn omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Inwestycji Jolanta Nowakowska przekazała 

pozytywną opinię członków Komisji. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik poddał pod głosowanie projekt uchwały, Rada w 

głosowaniu 14-za podjęła Uchwałę Nr 216/XXV/20 w sprawie zmiany budżetu miasta 

Milanówka na 2020 rok; 

c) Zarządzenia Burmistrza Miasta Milanówka z dnia 29 kwietnia 2020 roku o nr 

61/VIII/2020.  

Radna J. Moława zapytała w jakim celu pan burmistrz wprowadził ten projekt uchwały skoro 

Rada Miasta wypowiedziała się na temat zarządzenia 41/VIII/2020 i zarządzenia 58/VIII/2020 

gdzie radni się wypowiedzieli żeby zaczęło obowiązywać rozporządzenie Rady Ministrów, 

które porządkuje sprzedaż na targowisku Miejskim. Przypomniała, że w dniu 7 maja br. 

wprowadziła na posiedzenie rady miasta taki projekt uchwały. Na jakiej podstawie Pan 

Burmistrz wprowadza Zarządzenie, skoro rada prosi żeby na targowisku obowiązywało 

rozporządzenie Rady Ministrów. Odniosła się do zachowania radnych na poprzedniej sesji 

oraz do zarządzeń Pana Burmistrza dotyczących funkcjonowania Targowiska Miejskiego. 

Radny P. Napłoszek zapytał czy jest ktokolwiek kto reprezentuje wnioskodawcę. Na 

poprzedniej sesji została prowadzona dyskusja, czy zarządzenie zostało skutecznie 

wprowadzone do obrotu prawnego. Zwrócił uwagę na ogłaszanie przepisów porządkowych, 

ta uchwała będzie miała wady prawne. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik przypomniał, że dziś wpłynęła autopoprawka do 

projektu uchwały. 



 

Radny K. Wiśniewski poprosił o przeczytanie pełnej treści uchwały. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik odczytał projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

Radna J. Moława  zapytała co spowodowało, że wprowadzono autopoprawkę zmianę 

terminu o 3 dni. Przypominała, że Rada chciała żeby handel na targowisku działała na 

podstawie rozporządzenia. 

Radny P. Napłoszek zaproponował zmianę terminu na pierwotny, czyli 18 maja. Zgłosił 

wniosek formalny o odrzucenie autopoprawki. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik poddał pod głosowanie wniosek formalny. Radni w 

głosowaniu 8-za, 2-przeciw, 4-wstrzymujace przyjęli wniosek. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik poddał pod głosowanie projekt uchwały, Rada w 

głosowaniu 13-za 1-wstrzymujący się podjęła Uchwałę Nr 217/XXV/20 w sprawie 

Zarządzenia Burmistrza Miasta Milanówka z dnia 29 kwietnia 2020 roku o nr 61/VIII/2020. 

 

Ad 4.  

Rozpatrzenie skarg, wniosków i petycji.  

a) skarga Pana (…) z dnia 5.02.2020 r. (data wpływu do Urzędu Miasta dnia 12.02.2020 r. 

zarejestrowana pod numerem 01652.2020) na zaniechanie realizacji obowiązków 

uczestnictwa burmistrza Piotra Remiszewskiego w sesjach Rady Miasta Milanówka; 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Piotr Napłoszek omówił projekt 

uchwały wraz z omówieniem skargi. Komisja rekomenduje skargę jako bezzasadną. 

Poinformował, że będzie głosował za zasadnością skargi. 

Radna J. Moława prosiła, aby radni sobie przypomnieli jak kilka dni temu odczytała email od 

Pana Sekretarza, w którym Pan Sekretarz wskazał, że pracownicy powinni przychodzić na 

posiedzenia rady miasta. Odniosła się do poprzedniej kadencji kiedy to Pani Burmistrz była 

obecna na posiedzeniach rady. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik poddał pod głosowanie projekt uchwały, Rada w 

głosowaniu 6-za, 1-wstrzymujący się, 7-przeciw nie podjęli uchwały w takiej wersji. 

Radna J. Moława stwierdziła, że nie uznano skargi za bezzasadną wiec należy 

przegłosować zasadność skargi. 

Radny P. Napłoszek zgłosił wniosek formalny o przegłosowanie skargi jako zasadnej. 

Mecenas A. Bogumił stwierdziła, że nie ma żadnych przeciwwskazań prawnych. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik poddał pod głosowanie projekt uchwały za zasadnością 

skargi, Rada w głosowanie 7-za 7-przeciw nie podjęła uchwały. 

Radna J. Moława  zapytała, jak należy w tej chwili rozumieć stan tego głosowania,  

Przewodniczący Rady Kamil Bialik zarządził 5 minut przerwy, aby Pani mecenas mogła 

przygotować odpowiedź. 

Wznowienie obrad po przerwie. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik zaproponował, aby przenieść ten projekt uchwały na 

następną sesję rady i żeby komisja przygotowała uzasadnienie zasadności skargi. 

Radny P.Napłoszek stwierdził, że przewodniczący będzie musiał podpisać przedłużenie 

terminu rozpatrzenia skargi i rozstrzygnięcie tej kwestii po wyborach uzupełniających. 



 

Mecenas A. Bogumił uchwała o uznaniu zasadności skargi nie została podjęta. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik zgłosił wniosek formalny o przesunięcie terminu i 

przygotowanie nowego projektu uchwały. 

Radny P.Napłoszek powiedział, że uzasadnienie jest tak przygotowane że można je 

zmienić, ale powodem do przełożenia jest patowa sytuacja. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik poddał pod głosowanie swój wniosek 8-za, 0-przeciw, 

3-wstrzymujące. 

Radny P. Napłoszek  zapytał co odpowiemy skarżącemu w tej sytuacji. 

Mecenas A. Bogumił stwierdziła, że skarżący zawsze może ponowić swoją skargę, a dzisiaj 

rada nie podjęła żadnego stanowiska. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik poinformował, że zaproszenie do skarżącego zostało 

zaniesione osobiście. 

Radny K.Wiśniewski stwierdził, że skargę można ponawiać, tylko wtedy kiedy zaistniały 

nowe okoliczności. 

Radny P.Napłoszek powiedział, że o komisji wszyscy zostali powiadomieni, wysłano loginy 

i hasła do wszystkich osób. Stwierdził również, że nie możemy wysłać skarżącemu 

odpowiedzi, że rada nie rozpatrzyła skargi. Postulował aby poczekać do uzupełnienia składu 

rady. 

Radna B. Osiadacz odniosła się do swojego głosowania i stanowiska przedstawionego 

przez radnego P.Napłoszka.  

Radny P. Napłoszek  przedmiotem tej skargi jest wielokrotnie głosowanie tych samych 

uchwał. Jak burmistrz wnosi to jest w porządku, a jak robi to ktoś inny to jest nie w porządku. 

Czym innym jest czy burmistrz naruszył prawo, nie przychodząc na sesje naruszył dobre 

obyczaje.  

Radna J. Nowakowska poparła głos radnego Napłoszka, 

Radna J.Moława stwierdziła, że nie ma zaufania do pani mecenas. Pani Mecenas jest do 

pomocy, a rada sama podejmuje decyzje. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik zarządził 5 min przerwy z uwagi na problem 

techniczny.  

Wznowienie obrad po przerwie. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik poprosił o opinię. 

Mecenas A. Bogumił wyjaśniła, że w pierwszym głosowaniu była uchwała dot. 

bezzasadności skargi radni stwierdzili że skarga nie jest bezzasadna, w drugim głosowaniu 

państwo nie podjęli decyzji 7-za, 7-przeciw 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik zapytał czy zgodna z prawem byłaby zmiana tego 

uzasadnienia 

Mecenas A. Bogumił tu nie ma podstaw prawnych żeby tak zrobić to już od państwa zależy. 

Nie widzę tu podstaw do reasumpcji. 

Radny J.Chojecki stwierdził, że największym problemem tej skargi jest to, że są tu trzy 

skargi w jednym. Zaproponował żeby skarżący złożył 3 skargi, można rozbić tą skargę na 

trzy uchwały  



 

Radna J.Moława powiedziała, że były skargi wielowątkowe i przewodniczący rozdzielał je na 

kilka wątków, i to od państwa zależy jak potraktujecie tę skargę.  

Radny P. Napłoszek zgłosił wniosek aby cofnąć projekt uchwały do komisji - to byłaby jedna 

uchwała która w części byłaby zasadna i a w części bezzasadna. 

Radna J.Moława poinformowała, że skarżący prosi o możliwość wzięcia udziału w komisji i 

będzie zabierał głos w każdym z tych aspektów. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik poinformował, że zostanie wysłany list do skarżącego o 

tym, że rada miasta nie podjęła decyzji i uchwała nie została podjęta. 

b) wniosek Pana(…) z dnia 27.02.2020 r. (data wpływu do  Urzędu Miasta dnia 

27.02.2020 r. zarejestrowana pod numerem 02244.2020) w sprawie wykonania 

wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego (syg. akt IV SA/Wa 634/18) przez 

Radę Miasta Milanówka 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Piotr Napłoszek omówił projekt 

uchwały wraz z omówieniem wniosku. Komisja rekomenduje aby wniosek przekazać 

burmistrzowi 

Radna J.Moława przypominała chronologię sprawy. Mieszkaniec wprowadził radę w błąd 

ponieważ nie przedstawił całego rozstrzygnięcia. Tu podzielam stanowisko 

przewodniczącego komisji. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik poddał pod głosowanie projekt uchwały, Rada 10-za 1-

przeciw 3-wstrzymujące się podjęła Uchwałę Nr 218/XXV/20 w sprawie przekazania 

wniosku do Burmistrza Miasta. 

c) wniosek Pana (…) z dnia 02.03.2020 r. (data wypływu do Urzędu Miasta 02.03.2020 

r. zarejestrowana pod numerem 02345.2019) w sprawie każdorazowego 

wprowadzenia do porządku obrad Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, pkt. Sprawy 

różne;  

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Piotr Napłoszek omówił projekt 

uchwały wraz z omówieniem wniosku. Komisja negatywnie opiniuje wniosek. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik poddał pod głosowanie projekt uchwały za negatywnym 

załatwieniem wniosku, Rada w głosowanie 11-za 2-przeciw 1-wstrzymujące się podjęła 

Uchwałę Nr 219/XXV/20. 

d) wniosek mieszkańców ulicy Pewnej (…) z dnia 10.03.2020 r. (data wypływu 

do Urzędu Miasta 10.03.2020 r. zarejestrowany pod numerem 02782.2019) w 

sprawie budowy sieci kanalizacyjnej w ulicy Pewnej;  

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Piotr Napłoszek omówił projekt 

uchwały wraz z omówieniem wniosku. Komisja rekomenduje przekazanie wniosku do 

Burmistrza. 

Radna J.Moława stwierdziła, że chciała by żeby wszystkie ulice były skanalizowane, 

zapytała czy radni wiedzą że wpływy do naszego budżetu są niższe o ponad 1 mln zł.  

Przewodniczący Rady Kamil Bialik poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

przekazania wniosku do Burmistrza Miasta. 

Rada w głosowanie 12-za 2-wstrzymujące się podjęła Uchwałę Nr 220/XXV/20. 



 

 

Ad 5.  

Sprawy różne.  

Radna J.Nowakowska odniosła się do wypowiedzi pani mecenas i zapytała co to znaczy że 

ma pocztę od godz. 7.00 do godz.22.00. 

Mecenas A. Bogumił wyjaśniła, że takie zostały przyjęte zasady dostępu do poczty 

służbowej.  

Radna J.Moława zapytała - jak to prawnik, który czuwa nad prawidłowym przebiegiem sesji 

nie ma dostępu do poczty? 

Radny K.Wiśniewski stwierdził, że tłumaczenie pani mecenas jest niezrozumiałe, łącze 

funkcjonuje 24 godziny na dobę. 

Radna K Białecka poinformowała ze 24 dni temu złożyła interpelacje i do tej pory nie została 

udzielona odpowiedz. 

Radny P.Napłoszek powiedział, że  na komisji przedstawił problem budowy ulicy 

Kochanowskiego, to mieszkańcy nadzorują prace nad tym remontem, poprosił żeby 

pracownicy się tym zajęli. Z Radnym Jaromirem Chojeckim chce się zwrócić do burmistrza o 

zmianę zarządzenia dotyczącego budowania z własnych środków z których część zwraca 

miasto. 

Radna J,Moława poprosiła o informacje na temat projektu uchwały w sprawie zmiany planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu Turczynek A, mieszkańcy chcieli by zabrać głos 

na posiedzeniu komisji czy można to zorganizować. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik poinformował, że  jutro projekt uchwały znajdzie się na 

stronie i poprosił aby przewodniczący komisji zastanowili się jak zapewnić dostęp on-line 

mieszkańcom, którzy chcą uczestniczyć w posiedzeniach komisji. 

Radny L.Kołodziejski podziękował Przewodniczącemu Rady za sprawne prowadzenie sesji.  

 

Ad. 6. 

Zakończenie XXV Sesji Rady Miasta Milanówka.  

Wiceprzewodniczący Rady Kamil Bialik podziękował za udział w XXV Sesji Rady Miasta 

Milanówka, zamykając jej obrady o godzinie 20:03. 

 

Integralną częścią protokołu jest nagranie z Sesji publikowane na stronie Miasta Milanówka. 

 

Protokołowała, 

Magdalena Grzywacz  

Przewodniczący Rady Miasta Milanówka 

         /-/ 

         Kamil Bialik 


